
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-06-16, § 2 

 

 Tid Torsdagen den 16 juni 2011 kl 16.00 – 16.25 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 21 juni 2011 

 
 

 

 

Joakim Larsson Lars Arell  

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M) ordföranden   

 

Jan Tigerström (M)  

Lars Svärd (M)  

Sebastian Carlsson (M)  

Christoffer Järkeborn (M)  

Daniel Forslund (FP)  

Johan Hedin (C)  

Lars Arell (S)   

Gabrielle Gjerswold (MP)  

Åke Askensten (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Kenneth Nilsson (S) för Maria Östberg Svanelind (S) vice ordföranden  

Sara Gunnerud (S) för Maria Nygård (S) 

 

Ersättare: 

Per Hallberg (M) §§ 1-10, §§ 12-28 och  §§ 30-32  

Louise Ajnesjö (M)  

Gustav Johansson (M)  

Patrik Silverudd (FP)   

Håkan Olander (S)  

Lennart Tonell (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

Clara Lindblom (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Krister Schultz, Eva Olofsson, Ann-Charlotte Bergqvist, Gunnar 

Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson, Martin Skillbäck och Göran Widegren samt 

biträdanden borgarrådssekreteraren Magnus Thulin 

 

 

 

 



  

 § 2 
Frågor för beredning och eventuell information från kontoret 
 

Skrivelser för beredning 

Anmälan görs av inkomna skrivelser till exploateringsnämnden enligt följande: 

 

Frågor för beredning  

 

Skrivelser för beredning 

Anmälan görs av inkomna skrivelser till exploateringsnämnden enligt följande: 

 

1. Utred förutsättningarna för att anlägga en fullstor idrottshall inom det planerade 

utvecklingsområdet längs Valhallavägen vid Roslagstull från vice ordföranden 

Maria Östberg Svanelind m.fl. (S)  

Dnr E2011-511-00995 

Beslut 

Exploateringsnämnden överlämnar skrivelser till exploateringskontoret för beredning. 

 

Information från kontoret 

 

World congress –  deltagande till Tallin 10-12 september 2011. 

Beslut                                                                                                                

Exploateringsnämnden beslutar att 2+2 från varje partiblock åker. Anmälan till 

nämndsekretariatet. 

Fråga till kontoret 

Åke Askensten (MP) ställer fråga hur kontoret arbetar med frågan Stockholms 

tennishall. 

Svar på fråga                                                                                                         

Alternativa platser ses över beroende på hur de politiska besluten blir i frågan. 

 
Beslut 

Exploateringsnämnden tackar för informationen. 

 

 

 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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